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活泼风格跳远广播稿范例

小标题：活力四射的跳远广播

大家好！今天我们将为大家带来一场充满激情的跳远比赛！让我们一起为每一位奋力拼搏的

运动员喝彩！

首先，让我们认识一下本次比赛的选手。他们来自不同的班级，但都拥有一颗热爱运动、勇

于挑战的心。高一二班的张华，上个月的训练中跳出了全校第一的成绩，他今天是否还能刷新自

己的记录呢？高二三班的李婷，她的起跳动作标准，落地稳健，是大家心目中的跳远小能手。

比赛开始啦！选手们踏上跑道，脚步轻快而有力，助跑、起跳、腾空、落地，每一个动作都

牵动着现场每一位观众的心。张华助跑加速，起跳高度完美，落地稳稳当当，获得了全场的掌声！

李婷紧随其后，她的助跑节奏快而均衡，腾空瞬间如同小鸟展翅，完美落地！

广播员的语言应活泼、富有节奏感，抓住每一个精彩瞬间，调动观众的情绪。例如：“看！

选手腾空的瞬间像一只展翅的小鹰，真是精彩极了！”

在撰写过程中要注意：语言要轻松有趣，突出比赛的激情和紧张感，同时不要遗漏选手信息

或成绩数据。常见错误是用词单调或描述不够具体，影响现场气氛。

结束语同样要富有活力：“本次跳远比赛热烈精彩，每一位选手都值得我们热烈掌声！让我

们期待下一场更加激动人心的比赛吧！”通过这种活泼风格的广播稿，运动会的气氛将更加生动，

让每一位听众都感受到青春与激情。

Example of a Lively-Style Long Jump Announcement

Subtitle: Energetic Long Jump Announcement

Hello everyone! Today, we bring you a thrilling long jump competition! Let's

cheer for every athlete giving their all!

First, let's meet the participants. They come from different classes, but all

share a passion for sports and a willingness to challenge themselves. Zhang Hua from

Grade 1, Class 2, achieved the school's top jump last month. Can he break his record

today? Li Ting from Grade 2, Class 3 has a perfect take-off and steady landing, known

as the school's long jump star.

The competition begins! Athletes take the runway with light, powerful steps,

running,  jumping,  soaring,  and  landing,  captivating  every  spectator.  Zhang  Hua

accelerates, jumps perfectly, and lands firmly, earning applause! Li Ting follows

with a quick, balanced approach, soaring like a bird and landing flawlessly!

The  announcer's  language  should  be  lively  and  rhythmic,  highlighting  every

exciting moment and energizing the audience. For example: “Look! The athlete soars
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like a bird, absolutely amazing!”

While writing, keep the language light and fun, emphasizing the competition's

excitement and tension, without missing athlete info or scores. Common mistakes

include monotonous words or vague descriptions that dampen the atmosphere.

Closing remarks should also be lively: “This long jump event was thrilling!

Every athlete deserves our applause! Let’s look forward to the next exciting

event!” With this lively style, the sports meet will feel more vibrant, letting

everyone experience youth and passion.


